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Protokół nr 7/07
z  posiedzenia Komisji Infrastruktury Rady Miasta Krakowa

odbytego w dniu 19 kwietnia 2007 roku
w sali Portretowej Urzędu Miasta Krakowa

W posiedzeniu, któremu przewodniczyła Katarzyna Matusik- Lipiec -
Wiceprzewodnicząca Komisji, udział wzięli członkowie Komisji wg listy obecności
stanowiącej załącznik nr 1 do niniejszego protokołu, Wiesław Starowicz – Zastępca
Prezydenta Miasta, Lesław Fijał – Skarbnik Miasta Krakowa,  Małgorzata Mrugała –
Dyrektor Wydziału Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska, Wacław Skubida –
Dyrektor Wydziału Inwestycji, Krzysztof Kowal – Dyrektor Krakowskiego Zarządu
Komunalnego  oraz inni zaproszeni goście.

Katarzyna Matusik-Lipiec po stwierdzeniu quorum pozwalającego na podejmowanie
prawomocnych decyzji o godzinie 13.10 otworzyła posiedzenie Komisji.
Następnie przedstawiła proponowany porządek posiedzenia:
1.Ocena wykonania budżetu Miasta Krakowa za 2006 r. w zakresie merytorycznego działania
Komisji.
2.Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawie:
a)przyjęcia regulaminu korzystania ze słupów i tablic ogłoszeniowych stanowiących własność
  Gminy Miejskiej Kraków (druk nr 159),
b)przejęcia pojazdów na własność Gminy Miejskiej Kraków  (druk nr 187).
3. Informacja  na temat  zadań z zakresu infrastruktury, dla których w     latach 2004 – 2006
   przygotowywana była dokumentacja projektowa, a zadania te nie     zostały ujęte w
   budżecie Miasta na 2007 rok.
4.Sprawy bieżące.
5.Oświadczenia i komunikaty.

Ad.1
Ocena wykonania budżetu Miasta Krakowa za 2006 r. w zakresie merytorycznego działania
Komisji.

W dyskusji udział wzięli:
Katarzyna Matusik-Lipiec zwróciła uwagę na opóźnienia w budowie  hali widowiskowo-
sportowej w Czyżynach. Chciała wiedzieć dlaczego środki zarezerwowane w budżecie na
2006 rok w kwocie 30 mln zł nie zostały wykorzystane.
Wacła Skubida – Dyrektor Wydziału Inwestycji wyjaśnił, że w budżecie miasta z roku 2006
na budowę hali w Czyżynach zostało zarezerwowane 30 mln zł. Za te pieniądze miała zostać
wykonana dokumentacja i stan surowy budynku. Z zaplanowanych pieniędzy na budowę hali
wydano w ubiegłym roku 33 tys. zł. na zapłatę dla wykonawcy  czyli firmy Budimex-Dromex
za przygotowanie części dokumentacji. W połowie ubiegłego roku okazało się, że nie będzie
w terminie budynku w stanie surowym. Obecnie trwają negocjacje w sprawie zwiększenia
kosztów budowy. Od ubiegłego roku miasto ma możliwość nakładania kary w kwocie 3 tys.
zł. dziennie za opóźnione inwestycje.
Stanisław Maranda zwrócił uwagę na sterowanie ruchem.
Kajetan d`Obyrn zwrócił uwagę na inwestycje realizowane przez Krakowski Zarząd Dróg.
Chciał wiedzieć jaki procent inwestycji realizowanych przez KZD zostało zrealizowanych
z zgodnie z planem.
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Jan Tajster – Dyrektor Krakowskiego Zarządu Dróg wyjaśnił, że KZD nie prowadzi takiej
statystyki natomiast jeżeli będzie taka wola to  informacja zostanie przygotowana.
Następnie Wiceprzewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie wniosek:
-kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem wykonania budżetu Miasta Krakowa za 2006 rok w
zakresie merytorycznego działania Komisji.
W obecności 10 członków Komisji – Komisja w głosowaniu 3 głosami za pozytywnym
zaopiniowaniem, przy 7 przeciw, 0 wstrzymujących się negatywnie zaopiniowała
wykonanie budżetu Miasta Krakowa za 2006 rok w zakresie merytorycznego działania
Komisji (Opinia Nr 7/07 z 19 kwietnia 2007r.)

Ad.2
Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawie:
a)przyjęcia regulaminu korzystania ze słupów i tablic ogłoszeniowych stanowiących własność
Gminy Miejskiej Kraków (druk nr 159),

Stanisław Maranda zaproponował, aby tablice ogłoszeniowe służyły do prowadzenia
kampanii wyborczej.
Katarzyna Matusik-Lipiec stwierdziła, że radny powinien prowadzić kampanię za swoje
pieniądze i nie wykorzystywać do tego celu mienia gminy, gdyż naruszyłby w ten sposób
ustawę samorządową.
Jerzy Woźniakiewicz zaproponował poprawkę do projektu uchwały w brzmieniu:
- w załączniku do uchwały stanowiącym „Regulamin korzystania ze słupów i tablic

ogłoszeniowych” po punkcie 3. wprowadza się punkt 4. w brzmieniu: „Gmina Miejska
Kraków nie ponosi odpowiedzialności za treść umieszczanych na słupach i tablicach
ogłoszeniowych”. Dotychczasowy punkt 4 otrzymuje nr 5.

Następnie poprawka została poddana pod głosowanie.
W głosowaniu 7 głosami za, przy 0 przeciw, 2 wstrzymujących się poprawka została przyjęta.
W obecności 9 członków Komisji – Komisja w głosowaniu 7 głosami za, przy 0 przeciw, 2
wstrzymujących się pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie przyjęcia
regulaminu korzystania ze słupów i tablic ogłoszeniowych stanowiących własność
Gminy Miejskiej Kraków - druk nr 159 z poprawką jak wyżej. (Opinia Nr 8/07
z 19 kwietnia 2007r.)

b)przejęcia pojazdów na własność Gminy Miejskiej Kraków  (druk nr 187).

Projekt uchwały zreferowała Małgorzata Mrugała – Dyrektor Wydziału Gospodarki
Komunalnej i Ochrony Środowiska.
Wobec braku głosów w dyskusji Komisja w obecności 10 członków Komisji – 9 głosami za,
przy 0 przeciw, 1 wstrzymującym się  pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w
sprawie przejęcia pojazdów na własność Gminy Miejskiej Kraków   - druk nr 187
(Opinia Nr 9/07 z 19 kwietnia 2007r.)

Ad.3
 Informacja  na temat  zadań z zakresu infrastruktury, dla których w     latach 2004 – 2006
 przygotowywana była dokumentacja projektowa, a zadania te nie     zostały ujęte w  budżecie
Miasta na 2007 rok.

Przedłożona informacja stanowi załącznik Nr 3 do protokołu.
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Ad.4
Sprawy bieżące.

Stanisław Maranda zwrócił  się z prośbą o wprowadzenie do porządku następnego
posiedzenia  informacji na temat usług pasażerskich na trasie Urząd Pracy – Wiślna.
Ponadto poruszył sprawę kostki brukowej w Alei Róż.
Krzysztof Kowal – Dyrektor Krakowskiego Zarządu Komunalnego poinformował, że na tego
typu prace obejmuje 3 – letnia gwarancja. Zobowiązał się dokonać sprawdzenia realizacji
tego zadania.

Ad.5
Oświadczenia i komunikaty

Brak

Wobec zrealizowania porządku, Wiceprzewodnicząca Komisji  o godzinie 14.45
zamknęła posiedzenie.

     Wiceprzewodnicząca Komisji

      Katarzyna Matusik- Lipiec

Protokołowała:

Beata Czepiec


